
Z Á P I S N I C A 

č. 1/2020 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 30. 01. 2020 

 

 

Miesto konania: zasadačka obecného úradu 

Prítomní:  Ing. Ján Kepič PhD., Mgr. Slávka Škutková,   Ľ.Kislík,  Ing. J. Širgeľ,  

                                    Ing. Jaroslav Zaremba 

   Viera Vozárová 

Program:  podľa pozvánky 

Čas konania:               15.30 hod. – 17.45 hod. 

 

 

K bodu 1 

     Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý privítal 

prítomných poslancov OcZ. Hneď v úvode starosta obce oboznámil poslancov OcZ 

s programom rokovania a navrhol, aby bol program rokovania OcZ doplnený o ďalšie dva 

body, a to bod č. 3 - Nákup mulčovača z finančnej rezervy predsedu vlády SR a bod č 4 -

Rozšírenie NN siete – IBV za cintorínom. 

 

O zmene programu rokovania dal starosta obce hlasovať: 

- za schválenie pôvodného programu rokovania OcZ hlasovalo: 0 poslancov 

- proti: 4 poslanci Mgr. S. Škutková, Ľ. Kislík, Ing. J Širgeľ, Ing. J. Zarmba, 

- zdržali sa: 0. 

 

- za schválenie upraveného programu rokovania  OcZ hlasovali 4 poslanci: 

Mgr. S. Škutková, Ľ. Kislík, Ing. J Širgeľ, Ing. J. Zarmba, 

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0. 

 

Následne poslanci OcZ  schválili: 

 

Návrhovú komisiu v zložení:   Ing. Jaroslav Zaremba 

      Ľuboš Kislík 

       

 

Overovatelia zápisnice:   Ing. Jozef Širegeľ  

      Mgr. Slávka Škutková 

 

Zapisovateľka:                                               Viera Vozárová 

 

K bodu 2 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ s projektom „Karpatské koľajky – po stopách 

úzko koľajových železníc v Karpatoch“ a uviedol, že celý projekt pozostáva z troch hlavných 

etáp, a to výstavba cesty pre turistický vláčik, stanica turistického vláčika a samotný nákup 

turistického vláčika. Zároveň podal poslancom informácie o priebehu financovania celého 

projektu a že financovanie projektu bude realizované formou refundácií. Starosta obce otvoril 

k tejto časti rokovania o projekte rozpravu: 

- poslanec Ing. J. Širgeľ vzniesol dotaz, aké sú finančné náklady na projekt. 



- Starosta obce odpovedal, že celkové oprávnené výdavky na projekt, ktoré sa týkajú 

našej obce sú vo výške 740 376,71 Eur. 

 

     Následne hlavný kontrolór obce Ing. R. Dzurko predniesol Stanovisko hlavného kontrolóra 

k čerpaniu investičného úveru, ktorý bude použitý na  financovanie projektu „Karpatské 

koľajky – po stopách úzko koľajových železníc v Karpatoch“. Poslanci OcZ vzali Stanovisko 

hlavného kontrolóra k čerpaniu municipálneho úveru pre financovanie projektu Karpatské 

koľajky ... na vedomie v počet 4. 

     Starosta obce dal o schválení prijatia municipálneho úveru  od poskytovateľa Prima banka, 

a. s. na účely zabezpečenia financovania investičného projektu „Karpatské koľajky – po 

stopách úzko koľajových železníc v Karpatoch“ vo výške 740 376,71 Eur hlasovať. 

Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie prijatia municipálneho úveru  od poskytovateľa Prima banka, a. s. na 

účely zabezpečenia financovania investičného projektu „ Karpatské koľajky – po 

stopách úzko koľajových žlezníc v Karpatoch“ vo výške 740 376,71 Eur  hlasovali  

4 poslanci: Mgr. S. Škutková, Ľ. Kislík, Ing. J Širgeľ, Ing. J. Zarmba, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0. 

 

K bodu 3 

     Starosta obce uviedol, že obec  v r. 2019 získala 3 000,00 Eur z rezervy predsedu vlády SR 

na nákup zariadenia na údržbu verejných priestranstiev. Tieto finančné prostriedky musí obec 

použiť v priebehu roka 2020 a zároveň musí zúčtovať použitie finančných prostriedkov. 

Z toho dôvodu poslanci OcZ obdržali cenovú ponuku  troch typov mulčovača za traktor. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- poslankyňa Mgr. S. Škutková uviedla, že je za to, aby obec zakúpila mulčovač, 

- poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že ak sa dá mulčovač zapojiť za malý aj veľký 

traktor je za to, aby to bol mulčovač  1600.  

Starosta obce dal o schválení nákupu mulčovača 1600 hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto 

výsledkom: 

- za schválenie nákupu mulčovača 1600 hlasovali 4 poslanci: Mgr. S. Škutková,  

Ľ. Kislík, Ing. J Širgeľ, Ing. J. Zarmba, 

- proti: 0, 

- zdržali sa:  

 

K bodu 4 

     Starosta obce uviedol, že dňa 24. 01. 2020 boli doručené cenové ponuky na realizáciu NN 

siete pre IBV za cintorínom. Na základe zmluvných podmienok medzi VSD, a.s. Košice 

a obcou, je obec povinná zrealizovať výstavbu NN siete pre IBV v lokalite za cintorínom na 

vlastné náklady a následne všetky doklady predložiť VSD, a. s. na refundáciu. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. Poslanci k prerokovanému bodu nemali žiadne 

návrhy ani pripomienky. Starosta obce dal o schválení  financovania výstavby NN siete pre 

IBV v lokalite za cintorínom hlasovať. Hlasovanie  prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie financovania výstavby NN siete pre IBV v lokalite za cintorínom 

hlasovali 4 poslanci: Mgr. S. Škutková, Ľ. Kislík, Ing. J Širgeľ, Ing. J. Zarmba, 

- proti: 0, 

- zdržali sa:  

K bodu 5 

     Starosta obce podal poslancom OcZ informácie  o dianí na obci od ostatného 

zasadnutia OcZ: 



- začalo sa čistenie priestorov v Barnovej rike od športového areálu smerom hore, 

- čistí sa aj priestor nad ihriskom, 

- čistí sa priestor pri plánovanom novom prechode cez potok na Poľanku – uvedené 

priestory sa čistia od náletových drevín, rôznych kríkov a zostávajú hrubé stromy, 

- obec obdržala informácie z UPSVaR Humenné, že  má schválené 4 pracovné miesta 

na projekty s 5% financovaním, 

- poslanec Ing. J. Širgeľ vznisol dotaz, či obec už pozná mená  znevýhodnených 

uchádzačov o zamestnanie, ktorí by mali byť zamestnaní na obci. Starosta obce 

odpovedal, že sú to znevýhodnení uchádzači o zamestnanie nad 50 rokov, do 26 rokov 

 a evidovaní nezamestnaní so základným vzdelaním. 

- skomplikovala sa situácia ohľadom stavebného povolenia na chodníky, kde 

vlastníkom pozemku je Slovenská republika v správe Slovenskej správy ciest – týka sa 

to úseku chodníkov od začiatku obce od Belej nad Cir. smerom hore k p. Janovskému 

a časť cesty od p. Maxa ku kameňolomu. 

- dňa 16. 02. 2020 sa uskutoční obecná akcia „Fašiangové hody“ a dňa 22. 02. 2020 sa 

uskutoční „Fašiangový ples“ . 

 

 

 

Poslanci OcZ na svojom zasadnutí schválili uznesenia z OcZ č. 1/2020 – 3/2020. 

 

 

Starosta obce poďakoval poslancom OcZ za účasť na zasadnutí OcZ. 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

 

...................................................                                              ................................................... 

          Ing. Jozef Širgeľ                                                                    Mgr. Slávka Škutková 

 

 


